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Protokół nr 10/19 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 21 października 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

 Rozpoczęcie posiedzenia 12.00 

Zakończenie posiedzenia 13.40 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła i prowadziła 

posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski, Kierownik Referatu 

Finansowego Jolanta Szymańska oraz Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz. 

Ponadto w części posiedzenia komisji uczestniczyła Kierownik Ośrodka Administracyjnego 

Szkół Magdalena Ściężor oraz Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 5 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 

było 5 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji RewizyjnejAgnieszka Lenda odczytała zaproponowany porządek 

posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku.  

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji prowadząca posiedzenie komisji 

poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 25 października 2019 

r. 

3. Wydatki bieżące urzędu gminy za III kwartały 2019 r. w odniesieniu do analogicznego 

okresu 2018 r. – Opinia komisji na sesję. 
4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 

25października 2019 r.: 

 

- Projekt Uchwały Nr XI/1/19 w sprawieuchylenia Uchwały Nr XVIII/134/19 Rady 

Gminy Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały i wyjaśnił, 

że ta uchwała dotyczy uchylenia UchwałyNr XVIII/134/19 Rady Gminy Stargard Szczeciński 

z dnia 13 czerwca 2008 roku, która od jej podjęcia nie jest realizowana, a wstrzymuje 

wszelkie działania dotyczące podziałów nieruchomości. Obecnie z takim wnioskiem 

o uchylenie uchwały Nr XVIII/134/19 wystąpiła właścicielka działki położonej 

w Grzędzicach, gdzie ww. uchwaławstrzymuje wszelkie działania dotyczące podziału działki. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/1/19w sprawieuchylenia Uchwały Nr 

XVIII/134/19 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

  

- Projekt Uchwały Nr XI/2/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego Gimnazjum prowadzonego przez Gminę Stargard 

Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor dokonała 

wprowadzenia do ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/2/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Publicznego Gimnazjum prowadzonego przez Gminę Stargard 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr XI/3/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych oraz zespołu szkolno-przedszkolnego prowadzonego przez Gminę 
Stargard oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

oraz zespołu szkolno-przedszkolnego od dnia 01 września 2019 roku 
Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor dokonała 

wprowadzenia do ww. uchwały i wyjaśniła, że obwody pozostały bez zmian, jedynie 

Gimnazjum zostało wyłączone z sieci szkół i wyodrębniony został Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Sownie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, czy do Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego mogą uczęszczać tylko dzieci z obwodu? 

Radny Sebastian Janiak powiedział, że w pierwszej kolejności jest obowiązek przyjęcia 

dzieci z obwodu, ale dzieci z innych miejscowości również mogą zostać zapisane do szkoły. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec wyczerpania dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/3/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych oraz zespołu szkolno-przedszkolnego prowadzonego przez Gminę 
Stargard oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych oraz zespołu 

szkolno-przedszkolnego od dnia 01 września 2019 roku 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr XI/4/19 w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz innych świadczeń wynikających 

ze stosunku pracy dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że Regulamin uzgadniany był ze Związkami 

Zawodowymi. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, czy są wprowadzone 

zmiany, które do tej pory nie funkcjonowały, a wynikają z przepisów i ten Regulamin 

to porządkuje. 

Kierownik OAS Magdalena Ściężor omówiła Regulamin i wyjaśniła, m.in., że włączono 

do Regulaminu dodatek w wysokości 40 zł do wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, 
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który funkcjonował od 2002 roku na podstawie uchwały Zarządu Gminy, ale nie był ujęty 

w Regulaminie, kolejny dodatek motywacyjny w wysokości 5% planowanych środków 

na wynagrodzenia zasadnicze nauczycieli. Następny dodatek za wysługę lat w wysokości 1% 

wynagrodzenia zasadniczego za każdy rok pracy, gdzie nie może on przekroczyć 20% 

wynagrodzenia zasadniczego zgodnie z Kartą Nauczyciela. 

Dodatek funkcyjny dla dyrektora szkoły ustala Wójt Gminy, uwzględniając wielkość szkoły 

i inne czynniki, natomiast wysokość dodatku funkcyjnego dla wicedyrektora szkoły ustala 

dyrektor szkoły. Nauczycielowi, któremu powierzono sprawowanie funkcji wychowawcy 

klasy przysługuje dodatek funkcyjny wwysokości 300 zł, obecnie Rozporządzenie 

zobligowało, żeby dodatek funkcyjny był także dla nauczycieli opiekujących się oddziałem 

przedszkolnym. Następnie Pani Kierownik OAS omówiła dodatek za warunki pracy 

dla nauczycieli realizujących naukę z dzieckiem z upośledzeniem głębokim. Kontynuując 

omawianie Regulaminu, Pani Kierownik powiedziała, że wynagrodzenie za jedną godzinę 
ponadwymiarową i godzinę doraźnego zastępstwa, ustala się dzieląc przyznaną nauczycielowi 

stawkę wynagrodzenia zasadniczego, natomiast dodatek wiejski organ może zwiększyć 
i u nas funkcjonuje 10% obok wynagrodzenia zasadniczego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz zapytała, z czego tworzy się fundusz 

specjalny. 

Kierownik OAS Magdalena Ściężor wyjaśniła, że warunki i tryb przyznawania nagród 

określa odrębna uchwała. 

Radny Sebastian Janiak zwrócił uwagę na kwestię wynagradzania pracowników 

niepedagogicznych w szkołach, a mianowicie, że aby osiągnąć wynagrodzenie minimalne 

wliczane są wszystkie dodatki, m.in. wysługa lat. Radny powiedział, że chodzi o konkretny 

przypadek, gdzie przedstawił sytuację. 
Radni podjęli dyskusję na temat wynagradzania pracowników niepedagogicznych.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec wyczerpania dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/4/19 w sprawie Regulaminu określającego wysokość 
stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw oraz innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Stargard 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Kierownik Ośrodka Administracyjnego Szkół Magdalena Ściężor opuściła posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej. 

 

- Projekt Uchwały Nr XI/5/19 w sprawie wyrażenia przez Gminę Stargard sprzeciwu 

wobec uchwały Nr 12/2019 Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry 

Do posiedzenia Komisji dołączyła Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska, która omówiła 

ww. uchwałę. Sekretarz wyjaśniła, że przedmiotowy projekt uchwały został przygotowany 

w związku ze sprzeciwem w stosunku do uchwały Nr 12/2019 Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 2 października 2019 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Związku 

Gmin Dolnej Odry.Sekretarz powiedziała, że dezaprobata, co do uchwały Zgromadzenia 

Związku dotyczy przede wszystkim kwoty w wysokości 100 zł od mieszkańca, którą Gmina 

członkowska miałaby zapłacić w chwili wystąpienia ze Związku. Ponadto Sekretarz 

wyjaśniła, że ta kwota dotyczy wystąpienia ze Związku i nie zwalnia Gminy ze składki 

członkowskiej, jednak Sekretarz dodała, że sprzeciw blokuje zmianę tego statutu. 

Kontynuując Sekretarz omówiła uchwały, które w ostatnim czasie podjęło ZGDO, gdzie 11 

lipca br. Zgromadzenie podjęło uchwałę ustalającą składkę członkowską w wysokości 37 zł 
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od mieszkańca, a następnie podwyższyli składkę na 42,90 zł, z zapisem, że zmiana dotyczy 

omyłki pisarskiej w zakresie kwoty i do tej uchwały został złożony sprzeciw przez Gminę.  
Związek przyjął sprzeciw Gminy, a następnie zostało zwołane posiedzenie Zgromadzenia i ta 

uchwała z 2 października straciła moc, po czym została wprowadzona zmiana uchwałą z 16 

października, ustalająca składkę w wysokości 42,90 zł od mieszkańca. Jak dodała Sekretarz, 

do tej uchwały nie można wnieść sprzeciwu, ponieważ ma ona ten sam przedmiot, co uchwała 

z 2 października br. Sekretarz poinformowała, że wpłynęła już nota dotycząca składki 

członkowskiej w wysokości ponad 400 tys. zł z terminem płatności do 31 grudnia br. 

Przewodnicząca Rady Wiesława Kuśnierz zapytała, czy nie można rozważyć złożenia 

skargi do Sądu Administracyjnego? 

Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska odpowiedziała, że również w tym zakresie wystąpiła 

do kancelarii prawnej o opinię i z uzyskanej odpowiedzi wynika, że te sprawy nie podlegają 
zaskarżeniu do Sądu Administracyjnego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierzpowiedziała również, że do rozważenia 

pozostaje kwestia samego statutu. Przewodnicząca wyjaśniła, że wszystkie zmiany w statucie 

wprowadzono na podstawie uwag Wojewody, jednak w projekcie statutu pojawiły się 
też zmiany, co do których Wojewoda się nie wypowiedział. Następnie Przewodnicząca 

zapytała, który statut w tej chwili obowiązuje. Ponadto powiedziała, że interesuje ją opinia 

Wojewody na temat zmian w projekcie statutu. 

Sekretarz Gminy Jadwiga Michalska odpowiedziała, że w chwili obecnej obowiązuje statut 

z 2015 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda po wyczerpaniu dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/5/19 w sprawie wyrażenia przez Gminę Stargard 

sprzeciwu wobec uchwały Nr 12/2019 Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

  

- Projekt Uchwały Nr XI/6/19 zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatków 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/6/19 zmieniającej uchwałę w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.Radna Monika Nikołajew nie brała udziału w głosowaniu. 

 

- Projekt Uchwały Nr XI/7/19 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. 

Kierownik Referatu Finansowego Jolanta Szymańska wyjaśniła, że zmiany w ramach 

budżetu dotyczą bieżących spraw i potrzeb, ponadto głównie są to zmiany w ramach funduszy 

sołeckich. 

Radna Monika Nikołajew zapytała, czy do końca roku zostaną postawione lampy 

w Witkowie Drugim. 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że lampy pojawią się do końca 

roku. Następnie przekazał, że na Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

pojawiła się dyskusja na temat potrzeby sporządzenia planu remontów i modernizacji dróg, 

oświetlenia i stanu urządzeń kanalizacyjnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec wyczerpania dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr XI/7/19 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. 
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/8/19 w sprawiewyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Stargardzie na kadencję lat 2020-2023 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały, natomiast wybór w głosowaniu 

tajnym odbędzie się podczas obrad sesji w dniu 25 października br. 

 

AD 3.Wydatki bieżące urzędu gminy za III kwartały 2019 roku, w odniesieniu 

do analogicznego okresu 2018 r. 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z ww. informacją i ją przeanalizowała.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podała do protokołu 

przyjętą przez komisję opinię, a mianowicie Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu 

ww. informacji, wyrażając swoją opinię, przyjęła tą informację. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

AD 4.Sprawy różne 

Wójt Jerzy Makowski przedstawił przesłane przez Prezesa GUS propozycje maksymalnych 

stawek podatków na przyszły rok. 

Radni podjęli dyskusję na temat potrzeby podniesienia stawek podatku odnosząc się 
do potrzeb inwestycyjnych w gminie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierzw odniesieniu do dyskusji na temat 

poniesienia podatków zwróciła uwagę na potrzebę uregulowania kwestii niepłacenia podatku 

przez osoby mieszkające w nowo wybudowanych domach. 

Radna Agnieszka Lenda odniosła się do ronda przy ul. Przedwiośnie w Grzędzicach 

i powiedziała, że rondo rzeczywiście jest wąskie. Ponadto zapytała, kiedy zostanie 

zakończona inwestycja związana z droga w Grzędzicach. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że w związku ze zwiększeniem zakresu prac, 

zakończenie inwestycji ma nastąpić do 26 listopada br. 

 

AD 5.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka 

Lenda podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

Agnieszka Lenda 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


